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Vragen van het statenleden Jeffrey Oudeman en Hannie Kool-Blokland  (CDA) ingevolge artikel 44 reglement 
van orde

 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2019 nummer 001. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake : bekostiging hoger 
onderwijs in Zeeland 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 22 mei 2019)   

1.  Wat zou uitvoering van de adviezen 
van het rapport ‘Wissels om’ 
betekenen voor de HZ University of 
Applied Sciences? 
 

1.  Voor HZ University of Applied Sciences 
(HZ) zou dit betekenen dat zij voortaan 
een lagere normatieve rijksbijdrage zal 
gaan ontvangen ter hoogte van -3,37%, 
zijnde ruim € 1,2 miljoen. Daarmee 
levert HZ van de brede hogescholen in 
Nederland relatief het meeste in. 
 

2.  Wat betekent dat voor de toekomst 
van het hbo in Zeeland? 
 

2.  Indien de Minister besluit om het advies 
van de commissie Van Rijn 
daadwerkelijk te effectueren en 
dientengevolge de Rijksbijdrage aan de 
(enige) Zeeuwse, decentraal gelegen 
hogeschool te verminderen ten faveure 
van de meer centraal gelegen scholen, 
zal dit direct nadelige consequenties 
hebben op de rol die de HZ University of 
Applied Sciences in Zeeland speelt. 
Consequenties met nadelig effect voor 
het vestigingsklimaat, de leefbaarheid 
en economische ontwikkeling van 
Zeeland. Consequenties die haaks 
staan op hetgeen het Rijk de afgelopen 
jaren heeft willen voorkomen door steun 
aan het investeringsprogramma 
‘Zeeland in Stroomversnelling’ (onder 
meer met een bijdrage uit de 
Regiogelden).  
 

3.  Welke effecten kan deze korting 
hebben op de werkgelegenheid in 
Zeeland? Wij zijn daarbij benieuwd 
naar de directe effecten (HZ-
medewerkers), maar – bijvoorbeeld 
doordat misschien het 
opleidingsaanbod wijzigt of inkrimpt – 
ook naar de effecten op onder 
andere vertrekkende studenten of 
partners van de HZ. 
 

3.  Een lagere normatieve bijdrage betekent 
dat de financiële exploitatie van HZ 
onder druk komt te staan. Personele 
bezuinigingen kunnen daarmee 
onvermijdelijk worden. Ook kan dit 
gevolgen hebben voor het 
opleidingsaanbod (aantal en kwaliteit) 
en de innovatie daarvan. Gevolg kan 
zijn dat HZ-opleidingen/onderzoek 
daardoor minder aantrekkelijk zijn voor 
aankomende studenten wat weer van 
invloed kan zijn op de instroom van 
studenten bij HZ, terwijl de instroom al 
onder druk staat vanwege 
demografische krimp. Ook de voor de 
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economische structuurversterking van 
belang zijnde innovatie van onderwijs en 
onderzoek komt onder druk te staan bij 
effectuering van de voorstellen van de 
Commissie Van Rijn.  
 

4.  Is het College bereid samen met de 
HZ en andere (Zeeuwse) partijen te 
lobbyen om nadelige gevolgen voor 
het Zeeuwse hoger onderwijs te 
voorkomen? Zo ja, welke acties is 
het College van zins te ondernemen, 
met name richting het Rijk? 
 

4.  Ja, wij zijn daartoe zeker bereid. In 
afstemming met HZ zullen wij eventuele 
gezamenlijke acties richting Rijk 
overwegen. 

5.  Zijn er ook gevolgen te verwachten 
voor het University College 
Roosevelt? 

5.  Neen. UCR heeft ons laten weten dat 
het rapport van Van Rijn op dit moment 
geen gevolgen heeft voor UCR. 
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MIDDELBURG, 18 juni 2019 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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